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GIE£DA Zmiana planów. Zamiast skupowaæ ma³e niepubliczne firemki, jedno du¿e 
przejêcie na gie³dzie. Poszukiwania ju¿ trwaj¹. 

Beskidzki Dom Maklerski dosta³ zlecenie od katowickiej grupy wyspecjalizowanej w automatyce 
przemys³owej. Ma znaleŸæ jej na gie³dzie atrakcyjne cele do przejêcia. To oznacza zmianê planów 
Introlu, który w zesz³orocznej ofercie zbiera³ pieni¹dze na inwestycje kapita³owe, ale do tej pory 
rozmawia³ z niedu¿ymi firmami niepublicznymi. 

- Ciê¿ko jest znaleŸæ coœ ciekawego. Za to na gie³dzie spó³ki mocno potania³y - do poziomów, 
które mog¹ byæ interesuj¹ce - mówi Piotr Jeziorowski, prezes Introlu. 
Nazw nie ujawnia. Raczej nie zamierza kupowaæ producentów, ostrzy sobie zêby na podmioty 
us³ugowe. 

- Chodzi nam o kogoœ takiego jak Qumak Sekom, który zajmuje siê instalacjami w inteligentnych 
budynkach. Ale tej firmy przej¹æ nie zamierzamy. Chcemy realizowaæ kontrakty na generalne 
wykonanie ró¿nych projektów, np. oczyszczalni czy elektrociep³owni. Potrzebujemy spó³ki, która 
zajmie siê systemami instalacyjnymi - mówi Piotr Jeziorowski. 
Widzi na gie³dzie kilka innych celów. Wydaje siê, ¿e do firm, które powinny go zadowoliæ, mo¿na 
zakwalifikowaæ m.in.: Wolê Info, B3System, Quantum Software, Betacom, Elektrotim lub 
Energoaparaturê. Introl oczekuje, ¿e za kwarta³ otrzyma z BDM listê wyselekcjonowanych spó³ek, 
w których mo¿na by przej¹æ pakiet kontrolny. 

Prezes nastawia siê na jedno du¿e przejêcie. Ile mo¿e wydaæ? Z oferty publicznej zosta³o mu 30 
mln z³, s¹ akcje Mostostalu Zabrze za blisko 5 mln z³, oko³o 10 mln z³ z bie¿¹cej dzia³alnoœci i 20 
mln z³ do uzyskania z kredytów. Zak³adaj¹c, ¿e przejêcie ma dotyczyæ przynajmniej 51 proc. akcji, 
w zasiêgu grupy s¹ spó³ki o kapitalizacji 120-130 mln z³. 

Introl w II kwartale nie zachwyci³ rynku wynikami, g³ównie z powodu mocnego z³otego. Sprzeda¿ 
wzros³a o ponad 32 proc. do 49,6 min z³, ale zysk (oczyszczony ze zdarzeñ finansowych) zmala³ o 
po³owê, do 3,7 mln z³. -Drugie pó³rocze tradycyjnie mamy lepsze - zapewnia Dariusz Bigaj, 
dyrektor finansowy.                   
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